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 Sammanträdesprotokoll 
  

Välfärd Gävle - Sektorsamverkan  
 

 

 

Gävle kommun   Välfärd Gävle   Box 825, 801 30 Gävle   Besök Magasinsplan 19 
Kundtjänst 026-17 80 00   gavle.kommun@gavle.se   www.gavle.se 

 

Sammanträdesdatum 

25 mars 2024 

 
Plats och tid 

Magasinsplan 19, Gävle, kl. 10:00 – 11:20 

 
Mötet noterat av 

Jenny Skoglund 

 
Närvaro 

Magnus Höijer, sektorchef 

Helena Vahlund, HR-chef 

Jenny Skoglund, nämndsamordnare 

 

Elin Fridell, Akademikerförbundet SSR (deltar digitalt via Teams) 

Ann Hedbom, Vision 

Lisa Allemo, Akavia 

Hanna Romin, Kommunal Gävle 

Maria Forsström, Vårdförbundet 

 
Övrigt 
Sveriges lärare har inkommit med skriftliga synpunkter inför mötet. 
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Nämndsärenden 

Socialnämnden 

Gällande socialnämndens besparingsbeslut om hemtagning av placerade 

ungdomar önskar Vision få reda på om det budgeteras för eventuella extra 

kostnader som kan uppstå efter ungdomarnas hemkomst?  

Arbetsgivaren – Kostnaderna kan vara säkerhetsanordningar. 

 

Arbetsmarknads- och funktionsrättsnämnden 

Sveriges Lärare har lämnat in skriftlig synpunkt till samverkan där de 

instämmer med det arbetsgivaren framför i yttrandet till initiativärendet 

gällande sommarjobb. 

 

Vision lyfter att chefer och kunder på äldreboenden har framfört klagomål.  

Vision vill att chefer ska få möjlighet att svara på en utvärdering gällande det 

nya hälso- och sjukvårdskontoret. 

 

Omvårdnadsnämnden 

Gällande Motion: obligatorisk hjärt- och lungräddning; Vision påtalar att det 

är en stor satsning som behöver göras. 

 

Vision frågar om språkutbildningen kommer att påverkas av nedskärningarna?  

Arbetsgivare - Nej 

 

Information 

Arbetsgivaren informerar om läget gällande arbetet med besparingar utifrån 

nämndernas beslut: 

-Pågående processer 

-Läget med ytterligare besparingar (politiska förväntningar mm?) 

-Bedömning av faktisk övertalighet just nu 

 

Sveriges Lärare har lämnat in skriftlig synpunkt och vill än en gång föra fram 

medlemmarnas uppfattning om att arbetet med organisationsförändringen på 

Vuxenutbildningen genomförts alltför snabbt. Personalen informerades fredag 

8/3 och 25/3 är vi redan framme vid samverkan inför beslut.  
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Skyddskomitté 

Beslut tas under samverkan att sammanträde för skyddskommitté förläggs 22 

april 8:30-9:30. 

 

Övrigt 
Akademikerförbundet SSR har i förväg lämnat in önskan om att på samverkan 

få mer information om förarbetet gällande de besparingsförslag som politiken 

tagit beslut om. Information de önskar få är till exempel; 

- vilka som har varit involverade? 

- hur analyserna har gjorts gällande de olika förslagen? 

- vilka uppgifter som ligger till grund för de olika ekonomiska beräkningarna? 

- hur dessa beräkningar ser ut? 

Sveriges Lärare har lämnat in skriftlig kommentar till denna punkt och 

välkomnar Akademikerförbundet SSR:s fråga om förarbetet och vill ansluta sig 

till den. 

 

Arbetsgivare svarar och förklarar; 

- 19 december redovisades läget inför 2024. 

- Sektorledningen fick i uppdrag att ta fram besparingsförslag. 

- Direktiven som gäller är att varje nämnd ansvarar för sina besparingar. 

- Sektorledningen har delats in i nämndsområden. Ibland har det varit 

verksam-hetschefer och ibland har det varit övrig personal som tagit fram 

besparingsförslag. Det har varit en sluten process. Det har varit svårt att göra 

bedömningar, exempelvis att beräkna effekterna av hemtagningsfrågan.  

- En del beslut är på övergripande nivå såsom gällande lokaler. 

 

Vision poängterar att om man vill spara stora pengar behöver man göra stora 

förändringar.  

 

Sveriges lärare har inkommit med skriftlig fråga gällande högre 

personalkostnader än budgeterat, vilket framkommer som en avvikelse för 

vuxenutbildningen i nämndshandlingar Punkt 7: Beslutsärende ekonomisk 

månadsrapport; 
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Sveriges lärare ställer frågorna Vad beror de högre personalkostnaderna på? 

och betyder ”hanteras genom nämndens beslutade besparing” att det inte 

kommer ytterligare besparingskrav utöver de 12,4 mnkr som för tillfället 

processas?  

Inget svar ges från Arbetsgivaren under mötet. 

 

Kommunal lyfter att det är olyckligt att felaktig information gått ut till personal 

gällande vilka som drabbas och inte drabbas av nedskärning i personal. 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nästa möte 

2024-04-15, kl. 08:30-09:30 Teams-möte 

 
 
 



Sid 5 (5)  

  
   

 
 
 

  
Justeras 

 
 

Magnus Höijer                     Jenny Skoglund 

Ordförande                                                Sekreterare 

Välfärd Gävle 

 

 

Lisa Allemo                                                     Ann Hedbom 

Akavia                                                              Vision 

 

 

 

Elin Fridell                                                      Hanna Romin 

Akademikerförbundet SSR                          Kommunal Gävle 

 

 

 

Maria Forström 

Vårdförbundet 

 

 


